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Ricke Müller og Anette Døvre var tilstede fra ledelsen første del av møtet. 

 
  

 Dembra- Demokratisk beredskap mot rasisme og antisemittisme. Skolen har hatt et møte 
med HL-senteret om Dembra denne uka. På grunn av stor pågang vil vi dessverre ikke få plass 
i opplegget før 2024. Fram til da vil skolen jobbe mot fordommer og rasisme, og for 
inkludering på ulike måter, blant annet gjennom dialogmøter.   
 

 Høybråten skole har som mål å bli regnbuefyrtårn (www.skeivkunnskap.no) 

  

 Mobiltelefonbruk. FAU er kjent med at mange barn kvier seg for å dusje etter gym. Vi ønsker 
at skolen skal være i forkant av uheldige episoder relatert til deling av bilder/film tatt i 
garderoben. Ifølge ledelsen skal telefonen skal være skrudd av og i sekken hele dagen, 
inkludert på AKS. Dette er i tråd med ordensreglementet for Osloskolene.  FAU ønsker at 
skolen har innskjerpet sanksjonering og strengere etterlevelse av reglementet.  FAU foreslår 
at mobiler samles inn før gym og deles ut igjen neste time. FAU etterlyser dusj-vegg som skal 
skjerme mot innsyn i jentegarderoben. Vi ønsker at skolen avklarer med vaktmester om 
dette kan komme på plass og bekostes av Skanska.  
 

 Renhold av toaletter. Alle klasser/ trinn skal nå ha en «Do-bok», med rutiner for dobesøk. 

Dette skal følges opp videre. 

 FAU etterspør mer lys i skolegården. Det er feil på lys-anlegget i skolegården, som gjør at 

lyset er av. Ledelsen purrer videre på vaktmester. 

  

 FAU har observert at det fortsatt foregår hærverk på epletrærne. FAU ønsker at skolen ber 

vaktmester se på hvordan området der epletrærne står kan stenges av på en enkel måte. 

FAU byttet ut et ødelagt tre allerede i fjor høst. 

 

 «Helt super skolevei» samarbeidet med NAF er nå i siste uke. Dette har fungert bra, og 

mange foreldre har stilt opp som vakter. Det er mindre kjøring inn Bergtunveien. Imidlertid 

ser vi at flere nå benytter KIWI som drop-sone, og det har oppstått uheldige situasjoner der. 

Det har også vært gjennomført en refleks-kampanje, men skolen har foreløpig ikke 

oversikten over resultatet. NAF premierer skolen dersom bruken har vært bra.  

 

 Rekruttering av lærere. Skolen har lyst ut stilling på 3. trinn i flere runder, men ikke fått 

kvalifiserte søkere.  

 

http://www.skeivkunnskap.no/


 Skolen har styrket samarbeid med barnehagene. Det skal gjennomføres flere førskole dager. 

Barna får også en overgangs-sekk (en konkret sekk med innhold).  

 

 

FAU 
 

 Referatene fra FAU møtene legges ut på FAUs facebook side. FAU har en egen nettside, men 

det er usikkert hvor mye denne er i bruk. Det foreslås at referatene heller legges ut på 

skolens hjemmeside.  

 

 Stikk-innom: Det var vanskelig å skaffe vakter til stikk innom for 4 – 7. trinn denne gangen. 

Det er ikke klassekontaktens oppgave å selv være vakt. Vi er avhengig av at foreldre stiller 

opp på dette. Det er også mulig å «hjelpe» andre på tvers av klassene. Det var en opplevelse 

av at det var færre barn enn forrige gang blant de største barna. Neste stikk-innom er 27. og 

28. mars. Det bør gjøres en vurdering til høsten vedrørende hvor ofte vi skal arrangere stikk-

innom, eller om 7. klasse skal ha et annet tilbud, f.eks kino-kveld. Spillene trenger en 

oppgradering. FAU oppmuntrer foreldre til å donere komplette brettspill til Stikk Innom, 

kontakt styret for innlevering.  

 

 

 FAU ønsker å samarbeid med elevrådet om å komme presis til skolen på morgenen. Dette vil 

være tema på neste SMU møte. 

 

 15. mars er det foreldrekonferansen. Jorid er påmeldt 

 

Neste FAU møte er 12. april kl 1800.  Foreldre er velkomne til å melde inn saker og/ eller delta på 

møtet. 

 

 


